
DAGSORDEN
SB – møde mandag d. 11.9.2023 kl.17.00 -20.00

Mødedeltagere:
Jesper Markmann, Charlotte Poulsen, Sofie Bang, Christian Kryger, Therese Kunoy,
Martin Rytoft, Didde Andersen, Louise Andersen-Hald, Rebecca Stelzig, Rikke Boelskifte
Knigge, Peter Lysdal, Peter Holst, Leon Mitchell,
Elevrepræsentanter: Emil, Mirac
Evt. suppleant: Jeannie Thanner,

Afbud: Louise Andersen-Hald, Didde Andersen (udtrådt) - Jeannie indtræder, Therese
Kunoy

Der er lidt mad og drikke fra kl. 17.00

SB-8: Godkendelse af dagsorden

SB-9: Orientering fra:
Formanden
Ledelse

- 7.kl lejrskole, har været godt, med godt vejr.
- Der er opslag ude på Co-teaching medarbejdere
- Sfo2 leder er pt sygemeldt. Opgaven løftes af den øvrige ledelse

samt Maja fra sfo2
Medarbejderne

- budgettet fylder - der er uvished
Elevrådet

- Velkommen til de to repræsentanter

SB-10: Opsamling fra sommerferie mm. ift. forældretilmelding af børn – og
faktiske børn der var fremmødte. Herefter drøftelse af mulige tiltag fra hhv.
ledelse og SB.

- Rebecca gennemgår børnetal i sommerferien
- Der er en udfordring i forskellen mellem tilmeldte og fremmødte. Der

blev brugt 100.000 på vikarer i de 7 uger sommerferien varede.
- Jeannie udarbejder et skriv til forældrene/kontaktforældre?

SB-11: Gennemgang af budgetforlig fra byrådet – og evt. udarbejdelse af
høringssvar – herunder også ønske om udvidelse ift. elever i SFO2
I vedhæftede kan tilgås link til budgetforliget.

- Leon orienterer om punkterne
- SB godkender at der sendes en ansøgning om udvidelse med 7.kl i

forbindelse med høringssvar
- Martin Rytoft laver et udkast til høringssvar og lægger i aula. med

input fra øvrig SB senest torsdag d. 14/9

SB–12: Opsamling på mulighed for kursusaften for SB med Skole og forældre, og
evt, datoer og temaer.

- Sofie kontakter Skole/forældre for et samlet kursus omkring
intro/tilsyn



SB-13: Drøftelse af elevers behandling af skolens inventar (herunder også digitale
enheder), samt hvilke indsatser der kan laves for at forbedre denne kultur.

- Der blev vist rundt i Afd.A
- Der arbejdes på pædagogiske løsninger, eks.vis verdensmål eller

lign. Både i medarbejdergruppen, elevrådet og i ledelsen.
- Evt sende billeder hjem til og opfordre forældre til at tage en snak

med eleverne
- elevrådet tager en snak om hvilke tiltag der kan hjælpe.

SB-14: Evt. samt punkter til næste møde
- ved arbejdsdage - hvis SB inviterer til arbejdsdage, er der forsikret

gennem kommunen. Det er det ikke, hvis forældre i en klasse selv
tager initiativ.

SB-15: Forældrehenvendelser


